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Rødovre, den 13 oktober 2023 

Referat af ekstraordinær generalforsamling i Rødovre Tennisklub 

Torsdag d. 12. oktober 2023 kl. 18:30-20:00, 
i klubhuset Rødovre Parkvej 475 

Dagsorden: 

Formanden Poul Lundberg bød velkommen og gennemgik baggrunden for at der skal holdes 
ekstraordinær generalforsamling. 
 
1. Valg af dirigent og stemmetællere. 
Klaus Pedersen blev valgt som dirigent, Peter Munck valgt som referent. Der blev i første omgang 
ikke valgt stemmetællere. 

Klaus takkede for valget, noterede at den ekstraordinære generalforsamling var lovligt varslet og 
gav derefter ordet til Poul. 

2. Medfinansiering af projektet ”renovering af udendørsanlægget”. 
Poul gennemgik baggrunden for forslaget om medfinansiering af renoveringsprojektet. Se nærmere 
detaljer i bestyrelsens plancher her: http://www.roedovretennis.dk/wp-
content/uploads/2023/10/2023-plancher-ekstraordinaer-generalforsamling.pdf 
 
Klaus gave herefter ordet frit til spørgsmål og kommentarer. 
 
Karsten Uldal: takkede for et godt oplæg, og spurgte om det oprindelige oplæg var på renovering 
af 9 baner og om det var undersøgt om ”planen” er juridisk bindende. Poul svarede at den 
principielt er bindende, men at det vil forsinke og fordyre projektet hvis klubben vælger at stå fast 
på det. Kommunen må ikke overskride sin kreditgrænse. Men hvis det ikke lykkes at finde den 
sidste finansiering er det anbefalingen fra følgegruppen og bestyrelsen at de 7 baner renoveres. 

Anders Lisby: Spurgte til hvornår projektet sættes i gang. Poul svarede at på grund af ændringen 
skal der holdes en ny licitation formentlig den 16 november. Derefter skal der indgås en kontrakt 
hvorefter anlægsarbejdet kan gå i gang. Vejrliget er meget afgørende for hvornår de nye baner er 
klar, men formentlig et sted mellem april og start juni. Det anbefales dog at sætte i gang uanset 
hvad, da enhver forsinkelse kan medføre fordyrelser. 
Nina tilføjede at baggrunden for at fastholde projektet om 9 baner er, at kommunens holdning til de 
resterende 2 baner er at de kun vedligeholdes nødtørftigt, og at det på sigt vil betyde at de forfalder. 
Lars Ahlstrand bemærkede at kommunen hvert år kun har afsat 10 mio. kr. til idrætsfaciliteter og 
at klubben altså har fået tildelt 7,2 af disse og at det tilbud aldrig kommer igen. 
Henrik Lynnerup foreslog at klubben kan søge i diverse fonde til at hjælpe med at afdrage på 
banklånet. 
Bent Ejvang bemærkede at inflationen i øjeblikket er lav, så det er ikke så stor en risiko. 
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Klaus efterlyste tilkendegivelser på om man synes det er en god ide at renovere alle 9 baner og altså 
optage et lån på 1,6 mio. kr. 

Poul.kommenterede forslaget om fondsansøgninger og bemærkede at det er yderst sjældent at fonde 
giver til noget, der allerede er sat i gang.  
 
Karsten: Efterlyste sponsorater, bannere m.m. Poul bemærkede at der arbejdes på det, men at der 
ikke kan sættes navne på før aftalerne er endeligt på plads. Det samme er tilfældet for de parter, der 
evt. kunne stille sikkerhed. Karsten gav udtryk for stor støtte til at bestyrelsen bemyndiges til at 
arbejde videre med at skaffe finansieringen. 

Klaus tilsluttede sig dette. 

Henrik Gemal: Hvad sker der hvis klubben låner 1,6 mio. og projektet bliver dyrere? Poul svarede 
at kommunen tager en eventuel overskridelse på deres andel af projektet – altså ikke yderligere 
risiko for klubben. 

Anders: Udtrykte også støtte til det videre arbejde, og bad Poul uddybe forholdene omkring 
garantistillelse. Garantien kan først stilles til allersidst når alle forhold er belyst, så det er svært at 
blive konkret på nuværende tidspunkt. Men der kan afsløres så meget, at der arbejdes mod at få 2 
hovedgaranter, der supplerer hinanden. 

Henrik L: Har udvalget vurderet om der er dele i projektet man kunne spare på? Torben svarede at 
man har været inde på forskellige ting, bl.a. lys på bane 1 & 2, men uanset hvad, forslår det ikke 
særlig meget. Derfor har udvalget peget på den fulde løsning. 
Lars supplerede med at kommunens udgangspunkt er lys og nye hegn over det hele, og faktisk har 
man fra kommunens side gjort sig stor umage for at gennemtrawle projektet for potentielle 
besparelser. 

Finn Rafn: Spurgte hvor længe de 2 tilbud er gældende? Poul svarede at kommunens tilbud står 
ved magt og at hvis klubben stiller med 1,6 mill. bliver der bygget 9 baner. 
Finn spurgte også om der er nettotilgang af medlemmer. Poul svarede at det er der. 

Dirigenten spurgte på dette tidspunkt forsamlingen om der var stemning for at give bestyrelsen 
mandat til at fortsætte sonderingerne mht. medfinansiering. Det var der overvældende flertal for ved 
håndsoprækning. 

Poul afsluttede dette punkt ved at rette en stor tak til kommunen for at have gjort et kæmpe arbejde 
for at få renoveringsprojektet sat på skinner. Der var også stor tak til følgegruppen og endelig til 
generalforsamlingen for at støtte op om processen. 
 
. 
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3. Eventuelt.  

Bent Ejvang bemærkede at tennisklubben skulle være glad for at kommunen har fået en ny 
borgmester, for ellers var vi aldrig kommet så langt.  

Kl. 19.40 sluttede generalforsamlingen og Klaus takkede for god ro og orden. 

 

Der var 29 fremmødte.  

  
_______________________________  _____________________________ 
Klaus Pedersen   Peter Munck 
Dirigent    Referent 


